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لیونل مســی تابستان سال گذشته از بارســلونا جدا و با امضای 
قراردادی دو ساله به پاری سن ژرمن ملحق شد. 

از مدت ها قبل شــایعاتی مبنی بر علاقه این باشگاه فرانسوی 
به جذب این بازیکن به گوش می رســید امــا هیچ چیز قطعی 
نبود تا این که شــرایط مالی باشگاه بارسا مانع از تمدید قرارداد 
آنها با مســی و در نهایت منجر به انتقال او به پایتخت فرانسه 

شد. 
لئونــاردو یکــی از ارکان اصلی عملی کردن ایــن انتقال بود و 

مذاکرات خوبی که در این زمینه انجام داد، این ستاره آرژانتینی را 
متقاعد کرد که پروژه ورزشــی پاری سن ژرمن می تواند به او در 

سال های پایانی فوتبالش کمک کرد. 
این مدیر برزیلی که حالا از ســمت خودش در پاری سن ژرمن 
برکنار شده و لوییس کامپوس جای او را گرفته از این که توانسته 
نقشــی در انتقال مسی به این باشگاه داشته باشد بسیار خوشحال 

است. 
لئوناردو در گفتگو با نشــریه فرانســوی اکیپ اظهار داشت:» ما 

از مدت ها قبل در فکــر انجام این انتقال بودیم. بارها در این باره 
صحبت کرده بودیم اما مســی هرگز به این کــه روزی بخواهد 

بارسلونا را ترک کند فکر نمی کرد.«
او با اشاره به اتفاقاتی که پیش از امضای قرارداد مسی رخ داد 
گفت:» این لحظــات پیش از جذب او و امضای قرارداد با این 
بازیکن بود که اهمیت بســیاری داشت و تعیین کننده بود. پس 
از آن همه چیز کمی طبیعی تر به نظر می رســید اما واقعیت این 
بود که ما تنها نقل و انتقال دوران فوتبال مسی را رقم زدیم!«

لئوناردو: جذب مسی جز افتخاراتم در PSG است

ورزشی

فلورنتینو پرس در گفت وگو با برنامه تلویزیونی »ال چیرینگیتو« اســپانیا 
درباره به خدمت گرفتن اورلین شــوامنی از موناکو پس از ناکامی در جذب 
کیلیان امباپه از پاری ســن ژرمن گفت: »یکی به شوامنی گفته بود که باید 
به پاری ســن ژرمن برود ... بله، امباپه تلاش داشت تا او را برای پیوستن به 
PSG متقاعد کند اما این امری طبیعی اســت. پاری سن ژرمن و لیورپول 
هم به دنبال به خدمت گرفتن اورلین بودند که وجود چنین رقابتی در بازار 
نقل وانتقالات هم طبیعی اســت اما او تنها به دنبال حضور در رئال مادرید 

بود.«
وی در ادامه درباره عملی نشدن انتقال ستاره فرانسوی پاری سن ژرمن به 
جمع کهکشانی ها اظهار داشت: »امباپه به من خیانت نکرد. کیلیان بارها و 
بارها به ما گفت که آرزویش بازی برای رئال مادرید است اما سپس همه چیز 
در عرض ۱۵ روز به دلیل فشــارهای سیاسی و اقتصادی تغییر کرد. رؤیای 
او تغییر کرد. امانوئل مکرون )رئیس جمهور فرانسه( با امباپه تماس گرفت 
که این منطقی نیست. پاری سن ژرمن به او پیشنهاد داد که رهبر پروژه آنها 
شود و این همه چیز را تغییر داد. من آن کیلیان امباپه ای را که می خواستیم، 
ندیدم. اینجا اما هیچ کس بزرگتر از رئال مادرید نیست و این اصل تغییری 

نخواهد کرد.«
رئیس باشگاه رئال مادرید افزود: »فکر می کنم مادر امباپه می خواست که 
او به رئال مادرید بپیوندد و او می داند که این رؤیای همیشگی کیلیان بوده 

اســت. مطمئن هستم که مادر امباپه می خواست او به جمع ما ملحق شود 
امــا همه چیز تغییر کرد و ما باید به آن احترام بگذاریم. من هنوز هم برای 
کیلیان احترام زیادی قائل هســتم. ما هیچ پیش قرارداد یا توافقی با کیلیان 
امضا نکردیم، چون انجام این کار عادی نیست. ما اجازه انجام چنین کاری 

را نداشتیم.«
وی تصریح کرد: »هرگز نگفته ام که رئال مادرید برای همیشه قید خرید 
امباپه را زد. هرگز چنین چیزی نگفتم. در مدت سه سال )مدت زمان قرارداد 
فعلی امباپه با پاری سن ژرمن(، خیلی چیزها می تواند تغییر کنند اما من این 
کیلیان را نمی خواهم. این امباپه آن امباپه ای نیست که ما می خواستیم. من 
امباپه واقعی را می خواســتم. برای امباپه آسان نبود به خصوص وقتی که 
مکرون با او تماس گرفت که پاری سن ژرمن را ترک نکند و سپس در قطر 

به او پیشنهادی دیوانه کننده دادند! همین چیزها باعث تغییر امباپه شد.«
پرس همچنین درباره از دست رفتن فرصت برای رئال مادرید برای جذب 
ارلینگ هالند با تمرکز بی نتیجه روی به خدمت گرفتن امباپه خاطرنشان کرد: 
»قطعاً بحث به خدمت گرفتن امباپه هیچ مشکلی با موضوع خرید احتمالی 
هالند ایجاد نکرد. ما بنزما را داریم، بنابراین غیرممکن بود که هالند را در کنار 

کریم داشته باشیم. ارلینگ بازیکنی شگفت انگیز و فوق العاده است.«
رئیس ۷۵ ساله باشگاه رئال مادرید صحبت های خود را این طور ادامه داد: 
»نمی دانم که آیا ارلینگ هالند بند آزادسازی در قراردادش با منچسترسیتی 

دارد یا خیر! من چیزهایی در این مورد دیده شــنیده ام اما چیزی تأیید شده 
نیســت. هالند بازیکن بزرگی است اما ما بنزما را داریم. بحث چرایی نرفتن 
سراغ جذب هالند هم ربطی به امباپه ندارد. جذب امباپه در آینده؟ رئال مادرید 
همیشــه از خرید بازیکنانی که چنین تفکری دارند که هیچ کسی از باشگاه 

بزرگتر نیست، استقبال می کند.«
وی همچنیــن درباره آینده حرفه ای زننــده گل قهرمانی رئال مادرید در 
فینال لیگ قهرمانان اروپا تأکید کرد: »ما هیچ مشکلی برای تمدید قرارداد 
وینیسیوس جونیور نداریم. ما به این موضوع فکر می کنیم و مشکلی بابت 
انجامش نداریم. او پیشــنهاداتی دریافت کرد، اما همیشــه می گفت فقط 
می خواهد در رئال مادرید بماند. صد درصد مطمئن هســتم که وینیسیوس 

روزی برنده توپ طلا خواهد داشت.«
فلورنتینو پرس در بخشــش دیگری از صحبت هایش درباره تلاش رئال 
مادرید برای مذاکره و جذب گاوی هافبک جوان بارسلونا اظهار داشت: »من 
به ارزش های رئال مادرید اعتقاد دارم و هرگز با هیچ داور، مربی یا باشگاهی 
دعوا نمی کنم. در مورد گاوی هم باید از خوســه آنخل سانچس بپرسید. او 

مدیر اجرایی باشگاه رئال مادرید است!«
رئیس باشــگاه رئال مادرید درباره شایعه پیوستن مهاجم لهستانی بایرن 
مونیخ به بارســلونا و آیا اینکه رئال مادرید در نقل وانتقالات تابستانی جاری 
بازیکن یا بازیکنان دیگری را به خدمت خواهد گرفت، گفت: »برای بارسلونا 

خوشحالم خواهم شد، اگر بتوانند لواندوفسکی را به خدمت بگیرند. قطعاً این 
خرید خوبی برای آنها خواهد بود. چیزی که در حال حاضر در نظر داریم این 
است که دیگر خریدی نخواهیم داشت اما باید ببینیم در ادامه چه خواهد شد، 

چون تابستان بلندی را در پیش داریم.«
پرس در پایان درباره سوپرلیگ اروپا هم خاطرنشان کرد: »پروژه سوپرلیگ 
اروپا همچنان برقرار است و ما همچنان به دنبال راه اندازی آن هستیم. هرگز 

تردیدی در خصوص بازی در لیگ قهرمانان اروپا نداشــته ایم اما هرگز هم 
نگران حذف رئال مادرید توسط یوفا از این رقابت ها نبوده ایم.«

در روزهــای آخر اخبــار زیادی در مورد آینده امباپه ســتاره فرانســوی 
پاری سن ژرمن منتشر شد که اکثر آنها بیانگر توافق این بازیکن با رئال مادرید 
بود و اکثر فوتبال دوستان به این عقیده بودند که او پس از اتمام قراردادش 

راهی مادرید خواهد شد تا پیراهن کهکشانی ها را برتن کند.

امباپه به ما خیانت نکرد؛

شفاف سازی رئیس رئال مادرید درباره حواشی اخیر

رئال مادرید در فینال لیگ قهرمانان این فصل در ورزشگاه استادو فرانس پاریس به مصاف لیورپول رفت و موفق 
شد با تک گل وینیسیوس جونیور از سد این تیم عبور کند. 

این دومین فینالی بود که این دو تیم در فاصله چهار سال گذشته برگزار می کردند و پیش از این فینال 20۱8 کیف 
نیز با حضور لیورپول و رئال مادرید برگزار شده بود. 

درگیری سرخیو راموس و محمد صلاح در آن بازی باعث شد که این ستاره مصری مجبور به ترک زمین با چشمانی 
اشک بار شود و شاگردان یورگن کلوپ نیز در نهایت با نتیجه ۱-3 بازی را به حریف واگذار کردند. 

همین موضوع زمینه ساز کری خوانی صلاح برای این تیم پیش از برگزاری فینال شده و او بارها مدعی شد که قصد 
دارد انتقام آن بازی را از رئال مادرید بگیرد و از این که این تیم موفق شده برابر منچسترسیتی به پیروزی برسد و به 

دیدار فینال راه پیدا کند ابراز خوشحالی کرده بود. 
رودریگو در گفتگو با Podpah درباره اتفاقات پس از آن بازی اظهار داشت:» وقتی بازی به پایان رسید، بازیکنان 
رئال مادرید دور هم جمع شــدند. بازیکنان لیورپول در حال عبور از کنار ما بودند، صلاح کمی ناراحت بود و سرش 
را پایین انداخته بود. مودریچ به او نگاهی کرد و گفت ممنونیم صلاح، دفعه دوباره سعی کن. من از حرف او شروع 

به خندیدن کردم.«
بســیاری از فوتبال دوستان و ستاره های سابق دنیای فوتبال نیز نسبت به این رفتار صلاح واکنش نشان داده 
و گفته بودند که مطرح کردن چنین صحبت هایی پیش از بازی فینال لیگ قهرمانان برابر رئال کار درســتی 

نبوده است.
لوکا مودریچ 36 ساله اخیرا قراردادش با رئال را یک فصل دیگر تمدید کرد. او سال دیگر 3۷ ساله خواهد شد ولی 
در میدان نشانی از یک بازیکن مسن ندارد و همچنان تفاوت ها را رقم می زند. مودریچ پس از تمدید با رئال گفت 

افتخار می کند در ۵ قهرمانی از ۱4 قهرمانی چمپیونزلیگ رئال نقش داشته است. 
با قهرمانی در سوپرکاپ، لالیگا و لیگ قهرمانان فصل گذشته، مودریچ حالا در رئال 20 عنوان قهرمانی کسب کرده 
که او را در ردیف ششم پرافتخارترین بازیکنان تاریخ باشگاه قرار می دهد. مارسلو با 2۵ جام اول است و پس از او 

پاکو خنتو )23(، مانولو سانچیس و سرخیو راموس )22( و کریم بنزما )2۱( قرار دارند.

با معرفی رســمی برگزار کنندگان جام جهانی قطر 
گروه محبوب جوانان ایرانی در مراســم افتتاحیه این 

رقابت ها برنامه اجرا می کنند.
با نزدیک شــدن به برگزاری مسابقات جام جهانی 
2022 قطر مسئولان برگزاری این دوره از رقابت ها 
به منظور هرچه باشکوه تر شــدن مراسم افتتاحیه و 
اختتامیه این دوره از مســابقات به سراغ چهره های 
سرشــناس دنیای هنر از جمله موســیقی و ســینما 

رفته اند.
 BTS در روزهای گذشته اعلام شد قرار است گروه
متشــکل از هفت نفر از خواننده های کره جنوبی، در 
مراســم افتتاحیه این دوره از مســابقات اجرای زنده 
داشته باشند. گروه BTS که مخفف نام بنگتن بویز 
)پسران ضدگلوله( اســت از جوانان اهل کره جنوبی 
تشکیل شده است. این گروه در سال 20۱0 تشکیل 
شــد و فعالیت رسمی خود را استارت زد. اولین آلبوم 
آنها در ســال 20۱3 منتشر شــد که بلافاصله مورد 

اقبال عمومی هم قرار گرفت.
گروه BTS به این منظور از سوی برگزارکنندگان 
ایــن دوره از رقابت ها انتخاب شــده که این جوانان 
کره ای در ســال های اخیر توانســته اند به شهرت 
جهانی دســت یافته و در دیگــر قاره های دنیا، بارها 

و به دفعات کنسرت های مختلفی را برگزار کنند.
جام جهانــی 2022 تحت تأثیــر بچه معروف های 
کره ای/ BTS رقیب تیم ملی ایران در قطر شــد/ 

ایرانی ها دنبال بلیت افتتاحیه!
برترین گروه آسیایی

گروه BTS با فروش بیش از 20 میلیون آلبوم در 
جدول موسیقی گائون )جدول رسمی تک آهنگهای 
کره جنوبی( بــه پرفروش ترین هنرمندان تاریخ کره 

جنوبی تبدیل شده است.

ایــن گروه همچنین نخســتین و تنهــا هنرمندان 
آسیایی غیر انگلیسی زبان هستند که جزو هنرمندان 
برتر ســال 2020جهان در فهرســت تورهای برتر 
هنرمندان شناسایی شده و در بیلبورد در رتبه چهل و 

پنجم همان سال قرار گرفتند.
ترانه مخصوص جام جهانی؛ شاید!

منابع خبری کره ای در این باره که قرار اســت این 
گروه برای مســابقات جام جهانــی ترانه ویژه ای را 
آمــاده کنند یا نه، هنوز اطلاعاتی منتشــر نکرده اند 
امــا با توجه بــه برنامه های قبلی ایــن گروه پیش 
بینی می شــود این گروه هفت نفــره از حالا به فکر 
تهیه ترانــه ویژه ای مخصوص جام جهانی باشــند. 
برخی از ترانه های گروه BTS در ســال های اخیر 
با شهرت جهانی بین نوجوانان و جوانان، جزو شناخته 
شده ترین ترانه های سالهای اخیر به شمار رفته است.

حامیان ضدخشونت علیه آسیایی ها
از جملــه فعالیت های دیگر این گــروه می توان به 
حضورشــان به عنوان سخنران، در هفتاد و سومین و 
هفتاد و پنجمین مجمع عمومی ســازمان ملل متحد 
هم اشاره کرد. آنها طی یک ماه اخیر نیز با حضور در 

کاخ سفید درباره موضوع پیدا کردن دلایل خشونت 
علیه آســیایی ها این بحث را عنوان کرده و خواستار 
پایان بخشــیدن به این رویه شدند. BTS در سال 
های اخیر با تأسیس کمپین ضد خشونت به مشارکت 

با یونیسف هم مشغول شده است.
اجرا مقابل رییس جمهور کره جنوبی

اعضای این گروه همچنیــن از رئیس جمهور کره 
نشــان لیاقت فرهنگــی را دریافــت کرده اند. گفته 
می شود آنها قرار است در مراسم افتتاحیه جام جهانی 
در حضور رئیس جمهورشان که جزو مهمانان رسمی 

کشور قطر خواهد بود ترانه شان را اجرا کنند.
گروه محبوب ایرانی ها

اما نکتــه جالبتــر در ارتباط با این گــروه کره ای 
علاقمندی دختران و پســران ایرانی به آنهاســت. 
BTS میان جوانان کشور ما نیز طرفداران پرشماری 
دارد. آنها بارها و در مراســم مختلف گزینش برترین 
 Grammy گروه هــای موســیقی جهان ماننــد
Award ،NME Awards و... با شــرکت در 
نظرسنجی و رأی دادن به این گروه رکوردهای فوق 
العاده ای را در حمایت از BTS به نام خودشان ثبت 

کرده اند.
ایرانی ها دنبال بلیت افتتاحیه!

ناگفته نماند؛ همزمان با خیــل طرفداران تیم ملی 
برای تهیه بلیت دیدارهای ملی پوشــان کشورمان در 
 BTS جام جهانی بسیاری از طرفداران ایرانی گروه
نیز به محض مشــخص شــدن حضور این گروه در 
مراسم افتتاحیه، به فکر تهیه بلیت برای سفر به قطر 
افتاده و درصدد هســتند تا بــا تهیه مجوز حضور در 
مراسم افتتاحیه، شرایط شرکت در برنامه اجرای زنده 
گروه محبوب شان را پیدا کنند. حالا این تعداد هم به 

افراد قبلی متقاضیان سفر به دوحه اضافه شده اند.

ورزشــگاه نمادین آزتکا مکزیکو سیتی و استادیوم 
چند میلیارد دلاری ســوفای لس آنجلــس رامز از 
جمله ۱6 ورزشــگاه برای میزبانی جام جهانی 2026 
هستند که در ایالات متحده، کانادا و مکزیک برگزار 

می شود.
مسابقات جام جهانی 2026 اولین بار است که در 3 
کشــور به عنوان میزبان جام جهانی برگزار می شود. 
البته اکثر بازی ها در ایالات متحده برگزار می شود؛ 
60 بازی در این کشــور برگزار می شود و مکزیک و 

کانادا هر کدام ۱0 بازی برگزار می کنند.
در یک اطلاعیه تلویزیونی در نیویورک، ۱۱ شــهر 
ایالات متحده به عنوان شهرهای میزبان، به همراه 
ســه شهر در مکزیک و دو شهر در کانادا برای اولین 

جام جهانی مشترک بین سه کشور تایید شدند.
مکزیک پس از میزبانی جام جهانی در ســال های 
۱۹۷0 و ۱۹86، برای ســومین بار میزبان مسابقات 
جام جهانی خواهد بود. در همین راستا استادیوم آزتکا 
مکزیکو ســیتی که روز پنجشــنبه به عنوان یکی از 
ورزشگاه های میزبان معرفی شد، اولین ورزشگاهی 
خواهد بود که در سه جام جهانی میزبان بازی ها بوده 
است. دیگر ورزشگاه های مکزیکی استادیوم آکرون 

گوادالاخارا و استادیوم BBVA در مونتری است.
ورزشــگاه های محل برگزاری جام جهانی در کانادا 
 BMO Field ونکوور و BC Place عبارتند از

تورنتو.
ورزشــگاه های ایالات متحده همه ورزشگاه هایی 
هستند که توسط تیم های NFL مورد استفاده قرار 
می گیرند و شامل استادیوم میت لایف در نیویورک 
و ورزشــگاه لس آنجلس رامز اســت کــه میزبان 

سوپربول امسال بود. 
دیگر ورزشگاه های آمریکایی میزبان جام جهانی به 

شرح زیر هستند:
ورزشگاه AT&T دالاس

ورزشگاه اروهد کانزاس سیتی
ورزشگاه رلاینت هیوستون تزاس

ورزشگاه مرسدس بنز آتلانتا
ورزشگاه لینکولن فیلادفیفا

ورزشگاه لومن سیاتل
ورزشگاه لیوایز کالیفرنیا

ورزشگاه ژیلت ماساچوست
ورزشگاه هارد راک فلوریدا

جیانــی اینفانتینو، رئیس فیفا پــس از اعلام محل 
برگزاری، در مصاحبــه ای با تلویزیون فاکس گفت 
کــه تصمیم در مورد مکان بازی افتتاحیه و فینال در 
آینده اتخاذ خواهد شــد. ما مطمئناً بهترین شهرها را 
برای افتتاحیه و فینال انتخــاب خواهیم کرد اما هر 

مسابقه در این جام جهانی مثل فینال خواهد بود.
همچنیــن باید توجه داشــت از مرحله یک چهارم 
نهایی به بعد تمام بازی هــا در آمریکا برگزار خواهد 
شد. این کشور قبلا در سال ۱۹۹4 نیز جام جهانی را 

میزبانی کرده بود.

فیفا جدول زمانی شهرهای میزبان جام 
جهانی 2026 را تأیید کرد

فدراســیون جهانی فوتبال )فیفا( جدول زمانی روند 
انتخاب محل )شهرهای میزبان( جام جهانی 2026 

را تایید کرد.
بــه عنوان بخشــی از مرحله بعــدی روند انتخاب 
شهرهای میزبان، فیفا اطلاعات بیشتری درخصوص 
23 شــهر نامزد میزبانی جــام جهانی فیفا 2026 در 
کانادا، مکزیک و ایالات متحده در مورد جدول زمانی 
با مهلت تعیین شده برای سال 202۱ ارائه داده است 
که مشــروط به هرگونــه محدودیت های مربوط به 
بیماری همه گیر ویروس کرونا می باشــد.به دنبال 
مرحله تبادل اطلاعات که سال گذشته آغاز شد، فیفا 
و فدراســیون های میزبان از اواخر فوریه 202۱ به 
بعد جلســاتی را به صورت مجــازی یک به یک با 
هر اســتادیوم برگزار خواهند کرد تــا در مورد جنبه 
های زیرســاختها تبادل نظر کنند. برهمین اساس از 
آوریل 202۱، فیفا و فدراســیون های میزبان بحث 
های مجازی هدفمندی را با هر شــهر نامزد میزبانی 
آغاز می کنند. با توجه به شــرایط دائماً در حال تغییر 
در مــورد بیماری همه گیــر COVID ۱۹، فیفا و 
فدراسیون های میزبان قصد دارند بازدیدهای خود را 
از ابتدای ژوئیه 202۱ در شهرهای نامزد میزبانی آغاز 
کنند. به منظور حفظ سیاست های فیفا در پیروی از 
توصیه های مقامات بهداشتی در زمینه بیماری همه 
گیر کرونا، بازدیدها فقط در شرایط ایمنی و بهداشتی 
در کشــورهای میزبانی که به فیفــا اجازه این کار را 
می دهد، انجام می شــود. به شرط انجام بازدیدها از 
شهر های فوق الذکر، فیفا و فدراسیون های میزبان 
قصد دارند تا شهرهای میزبان در سه ماهه آخر سال 

202۱ توسط شورای فیفا تعیین شوند.

باشگاه پورتو با انتشار بیانیه ای انتقال فابیو ویرا، هافبک پرتغالی، به آرسنال را تایید کرد.
ویرا یکی از بازیکنان درخشان و مهره های کلیدی پورتو در قهرمانی این فصل این تیم در لیگ پرتغال بود. 
او آمار خوبی را در این فصل به ثبت رسانده و موفق شد شش گل و ۱4 پاس گل در رقابت های لیگ پرتغال 

به نام خودش ثبت کند و همین باعث جلب توجه دیگر باشگاه هایی اروپایی شد. 
با این حال، باشگاه پورتو دقایقی قبل با انتشار بیانیه ای انتقال او به آرسنال را تایید کرد. در این بیانیه آمده:» 
برای انتقال فابیو ویرا با مبلغ 3۵ میلیون یورو به همراه پنج میلیون یورو بند پاداش در زمینه دستاوردی فردی 

این بازیکن با آرسنال به توافق رسیدیم.«
گفته می شــود این هافبک پرتغالی در حال حاضر برای انجام تســت های پزشــکی به انگلیس سفر کرده و 
آماده است تا به زودی قراردادش با آرسنال را امضا کند و آماده شرکت در تمرینات پیش فصل این تیم شود. 
به نظر می رسد که مذاکرات برای توافق شخصی این بازیکن با مدیران آرسنال ادامه دارد و انتظار می رود که 

قرارداد امضا شده بین دو طرف پنج ساله و تا سال 202۷ باشد. 
باشــگاه های دیگر لیگ برتری مانند منچستریونایتد، تاتنهام و لیورپول نیز در حال بررسی شرایط جذب این 
بازیکن بودند اما اقدام ناگهانی توپچی ها برای نهایی کردن این انتقال باعث ایجاد شگفتی و خوشحالی در بین 

هواداران این تیم شده که از عملکرد آنها در بازار نقل و انتقالات چندان راضی نبودند. 
این بازیکن 22ساله سال گذشته همراه با تیم ملی امید پرتغال در رقابت های زیر 2۱سال اروپا شرکت کرد و 

به عنوان بهترین بازیکن تورنمنت انتخاب شد.
پیش از این بی بی سی گزارش داد مذاکرات آرسنال با باشگاه پورتو به نتیجه رسیده و حتی تاریخ شرکت فابیو 
ویرا در تســت های پزشکی آرسنال مشخص شده است. ویرا سومین خرید تابستان امسال آرسنال خواهد بود. 

مت ترنر آمریکایی و ماریکینیوش، مهاجم جوان برزیلی نیز توسط آرسنال جذب شده بودند.
فابیو ویرا ســال گذشته یکی از بازیکنان برجســته پورتو بود. او در طول فصل در لیگ برتر پرتغال ۱4 پاس 
گل داد و نامش را به عنوان ســلطان پاس گل پرتغال ثبت کرد. او سابقه 2۱ بار به بازو بستن بازوبند کاپیتانی 

تیم ملی امیدهای پرتغال را هم دارد.

قرارداد دیبالا با باشگاه یوونتوس به پایان رسید و این بازیکن می تواند به عنوان بازیکن آزاد به هر تیم دیگری 
ملحق شود و شانس اینتر برای جذب او از بقیه رقبا بیشتر است. 

بپه ماروتا، مدیر اینتر، پیش از این انجام مذاکرات و علاقه این باشــگاه به جذب این ستاره آرژانتینی را تایید 
کرده بود و بسیاری از رسانه های ایتالیایی از امضای قریب الوقوع این قرارداد خبر داده بودند. 

با این حال در چند روز گذشته خبری از اعلام رسمی انتقال دیبالا به اینتر نبود و همین باعث شد که بسیاری 
تردیدهایی را درباره شرایط انجام این انتقال مطرح کنند. 

حالا روزنامه ایتالیایی گاتزتا دلو اسپورت مدعی شده که دلیل وقفه ایجاد شده در امضای قرارداد دیبالا با اینتر 
دستمزد مدیر برنامه این بازیکن است که مشکلاتی را برای اینتر ایجاد کرده است. 

خورخه آنتون دوست خانوادگی دیبالا به حساب می آید و از ۱۵ سالگی در نقش مدیر برنامه این بازیکن ایفای 
نقش کرده است. به نظر می رسد که مبلغ مدنظر او برای دریافت پاداش انجام این انتقال با مبلغ مدنظر اینتر 

تفاوت بسیار زیادی دارد و همین منجر به توقف مذاکرات و امضای قرارداد شده است. 
از ســوی دیگر، گفته می شود که مبلغ مدنظر پائولو دیبالا برای امضای قرارداد نیز بالاتر از حد معمول است 
و ممکن است این موضوع هم با واکنش خوبی از سوی مدیران اینتر همراه نشود، خصوصا که این باشگاه در 
شرایط مالی چندان خوبی نیست و شرایط دیبالا به عنوان بازیکن آزاد یکی از معیارهای اصلی آنها برای خرید 
او بوده است.در ماه مارچ بود که پائولو دیبالا اعلام کرد برای تمدید قرارداد با یوونتوس به توافق نرسیده و از 
همان مقطع بود که گمانه زنی ها در مورد این ســتاره آرژانتینی آغاز شد. اما گاتزتا دلااسپرت امروز در گزارشی 
مدعی شــد پائولو دیبالا مدت زیادی است که با مدیران باشــگاه اینتر مذاکره می کند و خورخه آنتون، مدیر 

برنامه این بازیکن اکنون آماده است تا با نراتزوری به توافق کامل برسد.
به نظر می رسد پائولو دیبالا قطعا باشگاه اینتر را به عنوان مقصدی بعدی خود برای فصول بعد انتخاب کرده 
و قراردادی چهار ســاله به ارزش شــش میلیون یورو به اضافه یک میلیون یورو پاداش، به زودی بین طرفین 
امضا خواهد شــد. البته دیبالا و اینتر هنوز بر ســر برخی جزییات مالی به طور کامل به توافق نرســیده اند، اما 
انتظار می رود تا آخر هفته این اتفاق رخ دهد و باشگاه اینتر انتقال رسمی این بازیکن 2۹ ساله را اعلام کند.

طعنه مودریچ به صلاح در فینال

ورزشگاه های میزبان جام جهانی ۲۰۲۶ مشخص شدندجام جهانی ۲۰۲۲ تحت تأثیر بچه معروف های کره ای

چرا انتقال دیبالا به اینتر نهایی نمی شود؟رسمی؛ فابیو ویرا به آرسنال پیوست


